
Folketingets Sundhedsudvalg har den 27. maj 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 584 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 584:

’’I betragtning af, at det er staten, der finansierer byggeriet af de nye storhospi-
taler, bedes ministeren gøre rede for, hvordan og i hvilket omfang Vejdirekto-
ratet eller andre statslige myndigheder har været involveret i udfærdigelsen af 
Rambøll-rapporten, om placering af et nyt storhospital ved Hillerød.”

Svar:
Region Hovedstaden har oplyst, at man i arbejdet med rapporten om placering 
af et nyt hospital ved Hillerød har været i kontakt med de relevante planmyn-
digheder, og at eksisterende planforudsætninger er lagt til grund.

Jeg kan i øvrigt henvise til min besvarelse af SUU 585 (alm. del). 
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